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Møde dato 
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Skype 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00-21.00 
SKYPE 
 

Møde nr. 

6 

Mødeleder  

Jette Roost/ Skolebestyrelsesformanden 
Afbud til 

Jette Roost på jero@kolding.dk 
Rikke Fræhr på fraehr@live.dk 
 

Deltagere:    

Rikke Fræhr Piihl, Mikael Nysom, Signe H.J. 
Leschly, Maria Larsen, Mette Damkjær, Lasse 
Jensen, Jasmina Obradovac 
Jette Roost, Helle Mandrup, Marianne 
Svensson, Grete Fenger 
Elevrepræsentanter: Alexander Fræhr 6.a, 
Rasmus Nøhr Kloster 6.b 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Elevrepræsentanterne deltager ikke i mødet. Afbud fra Mikael Nysom. 

Referent: Helle Mandrup 

Dagsorden  
 

1 Godkendelse af dagsorden og referat, 
punkter til eventuelt. ( 5 min ) 
 

Godkendt. 

2 Nyt fra formand 
 

Orientering fra Brugernævnsmøde den 
01.03.21.  
 

3 Nyt fra elevrådet 
Elevrådet deltager ikke 

 

Intet til referat. 

4 Nyt fra skolen ( 30 min ) 
Coronaskolen – opdatering på status, 
herunder drøftelse af skolebestyrelsens 
holdning til aflysning/udsættelse af 
arrangementer i indeværende skoleår. 
 
 
 
 
 
 

Harte skole er lukket ned, da vi er omfattet af 
regler under Kolding 6000. Det betyder 
meget færre børn i nødundervisning, og de 
fleste personaler arbejder hjemmefra. Skolen 
er i god dialog og har fuld opmærksomhed på 
alle børn, da alle børn er præget af den lange 
nedlukning.  
 
SB har drøftet aflysning og udsættelse af 
elevarrangementer. SB anbefaler, at vi 
afventer og ser tiden an i forhold til hvordan 

mailto:jero@kolding.dk
mailto:fraehr@live.dk


 
 

 

— 
Side 2 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indskrivning til kommende 0.klasse 
 
 
 
Fyraftensarrangement tirsdag d. 4. maj, 
digital dannelse i samarbejdet Harte i 
bevægelse 
 

Corona udvikler sig. SB vil gerne gå langt i 
forhold til afvikling af Minisamfund.  
SB vil gerne afvente i forhold til om Rollespil 
kan afvikles.   
I forhold til afvikling af lejrskole skal der 
senest afbestilles Hostel den 10.05.21, for at 
depositum refunderes. Der er fra 
skolebestyrelsen opbakning til at gå langt for 
at 6. årgang kan komme på lejrtur. Er 
løsningen at tage af sted klassevis - grundet 
forsamlingsforbud eller andre Covid 19 
restriktioner, så er der opbakning fra SB til 
dette. 
 
 
Der er 24 elever i kommende 0.klasse, de 
starter på skolen i Glidende overgang 
d.6.april. 
 
Tirsdag d. 4. maj kl. 16.30-18.30 er der 
foredrag om Digital dannelse ved. Lars 
Esmarch. Det afholdes i hallen og er åbent 
for alle interesserede. Det afholdes i 
samarbejde med ”Harte i bevægelse” 
Arrangementet kan afholdes som Webinar. 
Det blev drøftet, om arrangementet skal/kan 
udsættes, til det er muligt at mødes fysisk. 
Der blev fra flere forældrevalgte ytret ønske 
om, at oplægget i samarbejde med Harte i 
bevægelse i maj måned ikke skal foregå som 
webinar, men udskydes til det kan foregå 
med personligt fremmøde, for at få mulighed 
for dialog og øge samarbejdet på tværs 
mellem skole og forældre. 
 

5 SFO-modulordning ( 15 min ) 
Afklaring af Skolebestyrelsens holdning til 
om, vi skal arbejde videre med forslag til 
modulordning eller vente til forvaltningen har 
en tydelige udmelding. 
 

Skolebestyrelsens forældrevalgte indstiller, at 
skolen retter henvendelse til forvaltningen 
med en forespørgsel i forhold til muligheder 
og konsekvenser ved en modulbetalt SFO, 
på samme måde som Fynslund skolen.  

6 Aktiv eftermiddag ( 15 min ) 
Orientering om tankerne bag Aktiv 
eftermiddag, hvad er det skal i idrætsskolen. 
Herunder mulighed for at søge om 
dispensation fra deltagelse i Aktiv 
eftermiddag. 
 

Punktet udsat til næste møde. 

7 Åben skole ( 15 min ) 
Orientering om hvordan vi arbejder med 
Åben skole, når vi ikke er i Coronatid. Pernille 
Horsager deltager under dette punkt. (jeg har 
aftalt med Pernille, at hun logger på vores 
møde kl. 20.00) 
 

PH orienterede om, hvordan skolen arbejder 
med åben skole tilbud. 
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8 Første udkast til skoleårets planlægning 
(30 min)  
Bilag: ringetider (skoledagens struktur), 
timefordelingsplan, anderledes dage 
(skoleårets struktur ), indsatsområder 
 
På baggrund af personalets og 
skolebestyrelsens evaluering af skoleåret 
20/21 kommer skolens ledelse med første 
udkast til, hvordan vi kan sammensætte 
næste skoleår inden for rammen. 
 

Skolens indsatsområder vil i det kommende 
år også være idrætsskolen samt det 
kommunale indsatsområde ”En god skole for 
alle”. 
SB har ingen kommentarer til forslaget 
omkring skolens indsatsområder, ringetider 
og anderledes dage. RF ytrede ønske om 
nogle af de anderledes dage i løbet af 
skoleåret ikke kan få lov til at blive i deres 
oprindelige form. F.eks. juleklip uden indlagt 
idræt i løbet af dagen. 
Forslaget til timefordelingsplanen blev 
drøftet, blandt andet muligheden for at give 
mellemtrinnet en lektion mere om ugen i 
stedet for to-lærerordning. SB har endnu ikke 
har besluttet, om der på nogle klassetrin på 
mellemtrinnet skal gøres brug af muligheden 
for at tilføje en ekstra lektion ugentligt i det 
kommende skoleår. Der er fra lærerside 
fremkommet en kommentar om bekymring 
vedr. at en halv matematiktime er konverteret 

til tysk.   
 
 
 

9 Evt. (5 min) Generel opfordring til personalet om at 
oprette møderne på Teams, så læreren har 
styringen. 
 
 

 


